

企业文化

Corporate culture

企业精神

追求卓越的工程品质，提供完美的客户服务

企业宗旨

质量第一，用户至上；开拓创新，奉献社会

企业目标

以高新技术为主，为客户提供满意可靠的产品

服务理念

重合守信，竭诚服务

经营发展理念

以市场为先导，以质量为依托，以管理求效益，以创新求发展

Spirit

Providing high quality products and perfect services

Tenet

Quality first, Customer-orientated, Developing with the innovation, Making contributions to the society

Goal

Focus on high technology and providing customers with satisfactory and reliable products

Service philosophy

Cooperative, trustworthy, and service with dedication

Business Development Concept

Market-oriented, quality-based, management-effective, and innovation-driven development



LTmag-ZK 智控电磁流量计

LTmag-ZK Intelligent Control Electromagnetic Flowmeter

Selection Description 选型说明



西安蓝天石化设备有限公司
XI'AN BLUE SKY PETROCHEMICAL EQUIPMENT CO., LTD.

公司总部：西安市高新区锦业一路10号中投国际B座8层
生产基地：西安市航空基地航空四路47号
电话：029-88220628 88230628 88270406 88211645
传真：029-88271250
邮编：710065
电邮：info@lantianshuhua.com
网址：www.lantianshuhua.com

企业简介

Business Profile

西安蓝天石化设备有限公司是一家集研发、设计、制造、销售和系统工程服务于一体，产业涵盖“能源、电力、环保、节能”四大领域的高新技术企业。公司自2002年陆续通过了ISO9000质量管理体系认证，OHSAS18001职业健康安全管理体系和ISO14001环境管理体系认证，是中石油物资采购网企业。

公司主要业务：1、智能仪表的研发、生产、销售、维修；自动化控制、通讯工程的设计及安装，已有12项技术获得国家专利。产品主要有高压电磁流量计、低压电磁流量计、液体涡轮流量计、气体涡轮流量计、超声波气体流量计、质量流量计、内文丘里管流量计、便携式电磁流量校验仪等，2、开发发电机功率自控系统、智能无功补偿系统等电能质量改善系统产品。3、油田分布式能源发电及发电机组维护、运行及技术服务工作，已建成小型发电站50余座，充分解决了油田环保节能问题。

Xi'an Blue Sky Petrochemical Equipment Co., Ltd. is a high-tech enterprise that integrates R&D, design, manufacturing, sales, and system engineering service. Our industry covers four major areas of energy, power, environmental protection, and energy conservation. Since 2002, the company has successively passed ISO9000 Quality Management System Certification, OHSAS18001 Occupational Health and Safety Management System and ISO14001 Environmental Management System Certification. Our company is also a China Petroleum procurement network access enterprise.

The company's main business: 1. R&D, production, sales, maintenance of intelligent instruments; automation control, communications engineering design and installation of smart instrument, 12 technologies have obtained national patents. the main products are high-pressure electromagnetic flowmeter, low-pressure electromagnetic flowmeter, liquid turbine flowmeter, gas turbine flowmeter, ultrasonic gas flowmeter, mass flowmeter, inner venturi vube flowmeter, portable electromagnetic flow calibrators, etc., 2. Making power quality improvement system products such as automatic generator power control system and intelligent reactive power compensation system. 3. The field of distributed energy power generation and generator set maintenance, operation and technical service work, more than 50 small power stations have been built, which fully solves the problems of environmental protection and energy conservation in the oil fields.



